
PROTOKÓŁ nr 86 
 

Z posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII  

os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu  05.07.2023 roku o godz. 1800. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Waldemar Wołoch 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Projekt porządku obrad Komisji został zmieniony, dołączono do rozpatrzenia 6 pism. 

Projekt ze zmianami przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

ad.3.1.Komisja rozpatrzyła pismo p. Sebastiana K. z dnia 15.06.23 w sprawie linii autobusowej nr.117.   

Głos zabrali:p.J.Wójcik,p.L.Zaleński,p.J.Kolasa,p.K.Frankiewicz,p.Z.Rajski. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu pisma p. Sebastianowi K z uwagą, że w/w pismo nie wnosi nic nowego, 

zarzuty są bezpodstawne, ponieważ projekt linii autobusowej 272 został poparty przez 1000 korzystających z tej linii 

mieszkańców osiedli jak również sąsiedniej gminy Kocmyrzów-Luborzyca, która partycypuje w kosztach 

funkcjonowania tej linii. 

Pismo Radnej Dz.XVII p.Teresy Ziętary i p. Barbary W. z firmy Sema-Print zostaną rozpatrzone na Komisji 

wrześniowej. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.2. Komisja rozpatrzyła pismo ZDMK z dnia 15.06.23 w sprawie montażu lustra drogowego na ul. 

Kirchmajera/Folwarczna. 

Głos zabrał:p.A.Dziedzic. 

Komisja podjęła decyzję o wysłaniu pisma do ZDMK po otrzymaniu pisemnych zgód właścicieli w/w działek. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.3.Komisja rozpatrzyła pismo Radnej Dz.XVII p.Lucyny Korzec z dnia 16.06.23 w sprawie sygnalizacji 

świetlnej na skrzyżowaniu ul. Kocmyrzowska/Architektów. 

Głos zabrali: p.L.Zaleński,p.J.Kolasa. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu treści pisma do MIR celem rozwiązania problemu. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie.   
 

ad.3.4.Komisja rozpatrzył email Radnego Dz.XVII p. Jerzego Wójcika z dnia 19.06.23 w sprawie monitoringu. 

Głos zabrali: p.J.Wójcik, p.L.Zaleński, p. J.Kolasa. 

Komisja podjęła decyzje o przekazaniu treści pisma do ZDMK celem przywrócenia kamery monitoringu w miejscu 

wskazanym przez Radnego z okręgu.   

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła 4 osoby „za”,1 osoba „wstrzymująca się”. 

Prośba Radnej P.J.Kolasa skierowana do Komisji Praworządności Dz. XVII z informacją, kto jest właścicielem i 

operatorem kamery monitoringu na ul. Darwina i Sybiraków w Krakowie. 
 

ad.3.5.Komisja rozpatrzyła Projekt Uchwały Zarządu Dz.XVII w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dz.XVII na rok 2024. 

Projekt Uchwały Komisja przyjęła jednogłośnie, bez zastrzeżeń. 
 

ad.3.6.Komisja rozpatrzyła email p. Magdaleny R. z dnia 29.06.2023 w sprawie bezpieczeństwa dzieci. 

Głos zabrali;p.J.Kolasa,p.L.Zaleński. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu pism do: 

IR-odnośnie oznakowania ul. Jubileuszowej 

-próg zwalniający, 

-lustro drogowe 

-oznakowanie ulicy jednokierunkowej - zakaz wjazdu. 

-Wydziału Ruchu Drogowego Policji o kontrole odcinka jednokierunkowej ul.  Jubileuszowej. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 



 

ad.3.7.Komisja rozpatrzyła pismo Radnego Dz.XVII p.Andrzeja Dziedzica z dnia 30.06.2023 w sprawie ustawienia 

lustra drogowego na ul. Grębałowskiej/Stycznej w rejonie posesji ul. Grębałowska 46 w Krakowie. 

Głos zabrał p.A.Dziedzic. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu treści pisma do MIR celem rozpatrzenia zaistniałego problemu. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.8.Komisja rozpatrzyła email Radnego Dz.XVII p. Leszek Zaleński z dnia 02.07.2023 w sprawie nowe rowy 

wzdłuż ul. G. Morcinka. 

Głos zabrał p. L.Zaleński. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu treści pisma do KEGW i ZDMK celem rozwiązania problemu w terenie i 

podanie terminu realizacji zadania. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.9.Komisja rozpatrzyła email Radnego Dz.XVII p. Leszek Zaleński z dnia 02.07.2023 w sprawie Ogrodu 

Społecznego w Zesławicach-montaż atrapy kamery. 

Głos zabrał p.L.Zaleński. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu treści pisma do ZZM celem rozwiązania problemu w terenie. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.10.Komisja rozpatrzyła pismo Radnej Dz.XVII p.Katarzyny Frankiewicz z dnia 03.07.2023 w sprawie rośliny 

Barszcz Sosnowskiego w os. Łuczanowice. 

Głos zabrali: p. K. Frankiewicz, p. L. Zaleński, p. J. Kolasa. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu pism do WKŚ i Wody Polskie celem likwidacji roślin „Barszcz 

Sosnowskiego” w rejonie cieku wodnego Struga Rusiecka. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.11.Komisja rozpatrzyła pismo Radnego Dz.XVII p. Grzegorza Czekaja z dnia 04.07.2023 w sprawie poprawy 

bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych na ul. Wł. Jagiełły 5. 

Głos zabrali: p.Z.Gawłowski, p.L.Zaleński. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu pisma do MIR z prośbą o realizację w terenie w miejscu wskazanym w treści 

pisma strukturalnego BIAŁO-CZERWONEGO przejścia na ul. Wł. Jagiełły zgodnie z notatką ze spotkania w terenie 

na ul. Jagiełły w roku 2023. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty. 

Brak. 

 

Ad.5. Zamkniecie posiedzenia. 

Termin następnego posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy ustalono 

na dzień 23.08.23 r. na godz.18.00 w siedzibie Rady Dzielnicy. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego zakończono o godz. 19.25. 
 

 
 

 

 

                   Protokołował:                                                                                 Przewodniczył: 

               Waldemar Wołoch                                                    

    Waldemar Wołoch 

 

 

 

 


